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Verslag Burentafel  
 
Burentafel 1 maart 2023  
16:00 – 18:00 Hoogovensmuseum 
 
Aanwezig Burentafel 
Frans Backus – Wijkgroep Westertuinen Beverwijk 
Johan Zwakman – Wijkplatform IJmuiden-Noord 
Angela Scholder – Wijkplatform IJmuiden-Noord 
Luuth van der Scheer – Stichting Milieuherstel Wijk aan Zee  
Luuk Kiers – Vereniging IJmuiderstraatweg 
Jos Kortekaas – Wijkplatform Velsen-Noord 
Dirk Weidema – Milieuplatform Ijmuiden 
 
Afwezig 
Hans Kramer – Wijkgroep Westertuinen Beverwijk 
Gerard Meesters – Vereniging Stationsweg Beverwijk 
Angelien Hensen – Vereniging IJmuiderstraatweg 
 
Aanwezig Tata Steel 
Marco Workel, Bram Nugteren, Marije Dijksma 
 
Agenda 

1. Vragen Burentafel 
• Reactie Tata Steel ‘schoonmaken speeltoestellen’ 
• Ingezonden tekst OR en reactie Tata Steel daarop 
• Klantaansluiting Tennet 
• Filmpjes geen stofverspreiding door windturbines 
• Reactie Tata Steel op Chroom 6 
• Uitzending EenVandaag over KGF2 
• WHO advieswaarden 

2. Update Roadmap Plus 
3. Rondvraag 

 
Ad 1. Vragen Burentafel 

• Reactie Tata Steel ‘schoonmaken speeltoestellen’ 
TS legt uit dat ze de colleges van gemeente Velsen, Beverwijk en Heemskerk hebben 
geïnformeerd per brief. 
 

• Ingezonden tekst OR en reactie Tata Steel daarop 
De Burentafel wil graag weten hoe dit precies zit. TS vertelt dat de OR dit op eigen 
initiatief heeft gedaan en dat ze dit ook mogen doen. TS zelf gaat hier verder geen 
reactie op geven. Een deel van de Burentafel vindt dit geen goede zet geweest van de 
OR omdat dit polariserend werkt. 
Actie Tata Steel: vragen of de Burentafel in contact kan komen met de OR 
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Nagevraagd: dit is akkoord. 
Op te vragen bij Tata Steel 
 

• Klantaansluiting Tennet 
De Burentafel wil graag weten hoe het zit qua vermogen en de frequentie van geluid bij 
het schakelen van het transformatorstation.  
Actie Tata Steel: dit uitzoeken en delen met de Burentafel 
 

• Filmpjes geen stofverspreiding door windturbines 
Vanuit de Burentafel worden er een drietal filmpjes laten zien over rookpluimen van het 
terrein van Tata Steel die door en langs een windturbine van windpark Spuisluis 
waaien. Hierop is te zien dat de wieken van de turbine geen invloed heeft op de wolken 
die lang waaien. 
 

• Reactie Tata Steel op Chroom 6 
TS heeft een gesprek gehad met de OD NZKG, OD NHN en ODIJ. Naar aanleiding 
van de brief van OD NZKG heeft TS RHDHV gevraagd om onderzoek te doen naar 
chroom 6. Deze opdracht is gegeven in overleg met de OD NZKG. Er zijn metingen 
gedaan aan het grondwater rondom Harsco en Pelt & Hooijkaas omdat de zorg en 
vraag gerelateerd was aan staalslakken. 
 
Er zijn twee vragen gesteld aan TS: Waar komt het vandaag? En wanneer je dit weet, 
wat ga je dan doen? 
 
De eerste vraag is opgepakt en onderzocht is wat zit er nu en wat is historisch versus 
wat komt van de huidige activiteiten  
 
TS heeft een uitleg gegeven over het gebruik van chroom 6 bij Tata Steel en dat dat 
niet gerelateerd is aan het onderwerp hier. Het Chroom6 in het grondwater ontstaat 
waarschijnlijk uit Chroom3 onder specifieke omstandigheden (het water moet sterk 
basisch zijn en er moet ook een spanningsverschil heersen). Deze reactie is overigens 
omkeerbaar (als water weer neutraal is en/of de potentiaal naar nul gaat, wordt het 
weer Chroom3).. Hieruit ontstond de vervolgvraag, waar komt chroom 3 vandaan. 
Deze moet nog worden beantwoord. 
 
Actie Tata Steel: controleren of in het onderzoek ook het gebied achter de 
Staalhaven wordt meegenomen. 
 

• Uitzending EenVandaag over KGF2 
Er is kort gesproken over de uitzending van EenVandaag over de KGF2 waarin Jos 
Kortekaas te zien was. Jos heeft hier verteld hoe het interview is verlopen. Dirk 
Weidema vertelt dat hij de klokkenluider was die EenVandaag ook noemde in de 
uitzending. 
 
TS laat weten dat de OD NZKG nu onderzoek doet. 
 

• WHO-advieswaarden 
Er volgt een lang gesprek over de WHO-advieswaarden. TS laat aan de hand van een 
grafiek zien wat het aandeel fijnstof van TS is in de IJmond. Bij luchtkwaliteit gaat het 
om de som van alle bijdragen (dus TS en alle andere bronnen van fijnstof bij elkaar). 
De vraag van de een aantal leden van de Burentafel is of TS ook kan uitspreken dat zij 
al voldoen aan de WHO-advieswaarden. 
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Ad 2. Update Roadmap Plus 
TS geeft uitleg over de stand van zaken bij een aantal Roadmap Plus maatregelen. Zo 
is er een afzuigkap (‘smidse kappen’) geplaats bij Hoogoven 7. In totaal volgen er nog 
5. Bij HO6 zal dit gebeuren tijdens de renovatie. Deze renovatie start naar verwacht in 
April. 
 
Positieve reacties op het filmpje van de ontstoffingsinstallatie. Dit project loopt op 
schema en zal naar verwachting eind dit jaar gereed zijn. De DeNOx installatie die 
daarop volgt zal naar verwachting in gebruik genomen kunnen worden eind 2025, maar 
hopelijk eerder. 
 
De geluidsdemper bij Oven25 bij de Warmbandwalserij is geïnstalleerd. Verwacht 
wordt dat deze oven  eind deze maand in gebruik genomen kan worden. 
 
Bij de Staalfabriek zijn maatregelen genomen om geluid te reduceren ivm de derde 
afzuiginstallatie de gebouwd wordt. 
 
Een positieve noot vanuit Ijmuiden, daar zijn de geluiden van de transportbanden niet 
meer te horen. 
 
Inloopmomenten 
TS wil graag nieuwe inloopbijeenkomsten organiseren en vraagt hoe de Burentafel 
daarnaar kijkt. Als reactie komt dat TS beter zelf geen momenten moet organiseren 
omdat je dan veel vraagt van omwonenden om naar TS toe te gaan. Het is beter om 
zichtbaar te zijn op al bestaande evenementen zoals het Meifestival in Wijk aan Zee 
waar de mensen voor leuke initiatieven bij elkaar komen, maar daar alsnog indien 
gewenst met TS in gesprek kunnen. Dit is waardevolle feedback voor TS en ze gaan 
kijken wat mogelijk is in de IJmond. 
 
Ad 3. Rondvraag 
Geurmeting bij de KGF2 is gedaan door Witteveen en Bos. Er is verwarring ontstaan 
over de wijze van meten. TS legt uit hoe deze metingen zijn uitgevoerd en de 
verwarring is weggenomen. 
 
Aanvraag extra kolenopslag. 
Actie Tata Steel: deze vergunning controleren.  
6/3/2023: het klopt dat TSIJ een vergunning heeft aangevraagd voor tijdelijke opslag 
kooks, ten gevolge van de hoogovenstilstand. 


